
 
 

Vedrørende  

Skolebestyrelsesmøde 
 

Fakta om mødet 
Mødetidspunkt: 17.00-20.00 

Mødested: Konferencerummet Engstrandskolen 

Referent: Ledelsen 

 
Dagsorden 
 

1. Velkommen (17:00) 

Gennemgang af referat fra seneste møde i skolebestyrelsen 

Revideret årshjul 

 

2. Skolens budget 2023 (17:10-17:30)  

Orientering og drøftelse 

 

Bilag: Budget 2023 Almene skoler og SFO1 

Budgettildeling spec.uc.tilbud,  

Inklusionsmidler 2023 

 

Referat:  

Økonomitildelingen for 2023 er på niveau med 2022. Så der er på den måde 

økonomisk stabilitet. Læsecenteret lukkes pr. 1.8.23. Der er pt. et økonomisk 

underskud på Læsecenteret, men underskudlet følger kommunens 

specialundervisning og bør ikke berøre skolens kontraktsum.  

 

Økonomien blev gennemgået, både i forhold til inklusionsmidlerne, Læsecenteret, 

skolebudget og SFO budget.  

Gennemgang af dette års kontrakt. Man må overføre 3% af overskud må man til 

næste skoleår.  

Gennemgang af kommende budget for 2023. Det forventes at vi kommer ud af året 

med et mindre underskud. Vi forventer at ansætte to nye lærere, da vi fra sommer får 

en ekstra klasse. I skolens driftsbudget er der sat midler til forskønnelse af 

fællesområder i finger D og på første sal. Vi får lavet et designforslag fra Uniqa. 

 

Dato: 15-12-2022 

Sted: Engstrandskolen 

Deltagere: Annika Crone Boelsmand Søndergaard 

Kathja Dam-Jensen  Afbud 

Line Petersen 

Natasja Jessen 

Tania Christina Huss Randrup Afbud 

Dimitra Makri Andersen  Afbud 

Jan Overgaard 

Peter Holm (Medarbejderrepræsentant) 

Carsten Nielsen (Medarbejderrepræsentant) 

Line Kølby (Faglig leder) 

Morten Toft (Skoleleder) 

 

 

Dagsorden 
/Referat 
 

 

 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Skole og Uddannelse 

Engstrandskolen 

Skoleleder:  

Morten Toft 

 

Dato: 15. december 2022/toq 
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3. Evaluering af informationsmøde (17.30-17:40) 

Drøftelse 

 

Referat:  

Positive tilbagemeldinger fra forældrene. God respons på at medarbejderne er i fokus 

og præsentere det de laver og det de brænder for. Det fungerede rigtig godt. God 

blanding af forældrerepræsentanter fra SB, medarbejdere og ledelse. Det bliver talt om 

fordele og ulemper ved at børnene også er inviteret med. 

 

4. Høringssvar evaluering og revidering af principper for justering af 

distriktsgrænser (17.40-18.10) 

Drøftelse 

 

Hermed får I høringsmaterialet vedr. principper for justering af distriktsgrænser, som I 

bedes drøfte i skolebestyrelserne. 

 

Høringssvar fremsendes til sko@hvidovre.dk, att. Birgitte Salgaard Hansen senest 

fredag den 6. januar 2023. 

 

Bilag:  Høringsbrev vedr. principper for justering af skoledistrikter 

Nuværende principper til ændring af distriktsgrænser - bilag til høringbrev 

 

Referat:  

Principperne er fine. Virker gennemtænkte.  Man skal bare gå i gang med at bruge 

dem. Vigtigt at fastholde søskendekriteriet. Jan skriver et udkast og sender det rundt i 

bestyrelsen. 

 

 

5. Status på arbejdet med principper (18.10-18:20)  

Orientering  

 

Referat:  

Der er blevet arbejdet med Meddelelsesbogen i Pædagogisk udvalg. Der er lavet 

udkast til tilsynsprincip for skolen. Der er en oplevelse af, at der er bedre frikvarterer 

for børnene og tydeligere tilsynsopgaver for de voksne.  

Principper for undervisningens organisering bliver taget op på næste PU. 

I SB årshjul er der planlagt hvornår der skal arbejdes med hvilke principper. 

 

6. Skolens økonomi (18.20-18.30)  

Fast punkt til orientering 

 

Se referat punkt 2 

 

7. Skolens elevtal (18.30-18.35) 

Fast punkt til orientering  

 

Referat: 474 elever. 4 færre end ved sidste møde.  

 

8. Trivsel (18.35-18.45) 

Fast punkt til orientering    
 

Referat: Der har været fokus på ”god tone” i indskolingen, og der arbejdes med den 

gode trivsel. Der er samtidig også et særligt fokus på de elever som har særlige 

behov. 

mailto:sko@hvidovre.dk
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9. Nyt fra: (18:45-18.55) 

a. SKOK 

Referat: Ang. skoledistrikter: Man ønsker nogle tydeligere og klarere 

definitioner på f.eks. hvad er farlige skoleveje. Skarpere formuleringer. Logiske 

sammenhængende skoledistrikter. Hurtigere proces ønskes.  

 

b. Ledelsen 

 

c. Medarbejdere 

Referat: Der er gang i masser af juleværksteder i SFO’en. Der er nogle 

medarbejdere som føler sig presset, bl.a. på grund af udadreagerende børn, 

som kan være voldsomme at arbejde med. Regner med at der er 60 børn d. 

23.12. og forventer også 80 børn d. 2.1. & 3.1. op til skolestart.  

 

d. Elevrådet 

e.  

f. Udvalg 

Referat:  

MT indkalder til brandingudvalget i begyndelse af det nye år. Løberuten er 

stadig på tegnebrættet. 

 

10. Eventuelt (18.55-19.00)  

Referat: Der bliver muligvis handlet med stoffer ved tunnellen over til Føtex i 

aftentimerne. Peter orienterer politiet og vores SSP medarbejder SR. 

 

Lukket dagsorden (19.00) 
Der skrives ikke referat til punkter på den lukkede dagsorden 

 

1. Personalerelateret  

a. Opsigelser  

b. Ansættelser 

c. Fravær 

 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
• Diverse principper 

• Sprogundervisning/Dobbelttimer 

• Antimobning 

• Resultat fra tilfredshedsundersøgelsen 

• Meddelelsesbogen 

 

Udvalg: 
Branding-udvalg: 


